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Návrh   uznesenia 
 
 
Miestne zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
informáciu o vybavovaní podnetov občanov z Poslaneckých dní. 
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Poslanecké dni - podnety občanov 
 

16.9.2013 
Poslanci : Karol Zrunek 

    Ing. Juraj Káčer 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 
 

 

23.9.2013 

Poslanci : Ing. Peter Klepoch 
     PhDr. Matilda Križanová 
 

Pavel Oravec, Koprivnická 15 

1. Požiadal o informáciu s objasnením objektívnych dôvodov zrušenia linky č. 22 od Tesco 
Lamač na Klenovú ulicu. Požiadal, aby sa starosta osobne zasadil o priame spojenie na 
Národný onkologický ústav. Veľa dôchodcov by bolo povďačných za priame spojenie 
s nemocnicami na Kramároch. 

2. Požiadal o riešenie spoja MHD na železničnú stanicu a riešenie spoja po Šancovej ulici. 
3. Požiadal, aby výsledok rokovania s MHD alebo ich stanovisko bolo zverejnené 

v Dúbravskom spravodaji. 

( odpovedané listom č. OÚR 6372/2013/AL dňa 02.12.2013 ) 

 
 

 
30.9.2013 

Poslanci : Ing. Lilia Lohnická 
                  JUDr. Dušan Mikuláš 

 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 
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7.10.2013 

Poslanci : Ing. Igor Mravec 
                  Mgr. Marián Podrazil 

 
Ida Bednáriková, Považanova 4, Ing. Jozef Pavelčák, Považanova 4 

 
Občania poukázali na nasledovné skutočnosti: 

1. Navŕšená a neodstránená kopa zeminy na chodníku priamo smerujúceho na Považanovu 
2. Pravdepodobne pozostatok po prácach pri dláždení nového chodníka smerom ku 
kostolu sv. Ducha. 

2. Je dezolátny stav chodníka (jamy, popraskaný povrch, v zime nemožno odhrnúť a i.) 
smerujúceho k Považanovej 2 a 4. Žiadajú o nápravu a informáciu kedy sa dá počítať 
s nápravou uvedeného stavu. Občania tlmočia názor väčšiny obyvateľov z Považanovej 2 
a  4. 

 ( odpovedané listom č. OÚR/6322/2013 dňa 25.11.2013 ) 

 
 

14.10.2013 
Poslanci : Marián Takács 

                  Ing. Tomáš Vašek 
 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

21.10.2013 
Poslanci : Mgr. Zdenka Zaťovičová 

                  Karol Zrunek  
 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

28.10.2013 
Poslanci : Ing. Margita Benedeková 

                  Beáta Bohunická 
 

( odpovedané listom č. OÚR/6373/2013/AL dňa 02.12.2013 ) 
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04.11.2013 

Poslanci : Ing. Marta Čarnogurská 
                  Ing. Peter Čecho 

 
Peter Rajčinov, Nejedlého 29 

Občania:  
1. žiadajú prehodnotenie zrušenia autobusovej linky č. 34 a jej nahradenie linkou č. 84. 

navrhujú zrušiť linku 120 a obnoviť linku 34 tak aby išla z DNV (trasa 120) a smerovala 
po trase 34 až do IKEA (Galvaniho ul.). 

2. žiadajú zákaz predaja alkoholu (zmena sortimentu) v bufete na Saratovskej pri 
zdravotnom stredisku, nakoľko tento bufet nemá WC a v blízkom okolí je niekoľko 
pohostinstiev. 

3. žiadajú doplniť detské ihrisko pri lekárni v Zdrav. Stredisku saratovská (Nejedlého) 
o ihriskové prvky a lavičky v zeleni medzi strediskom a políciou. 

4. upozorňujú na poškodený základ umeleckého diela OC Saratov, miestny úrad by mal 
vyzvať majiteľa na opravu. 

5. žiadajú o výstavbu chodníka popri plote pri polícii. 

6. opakovane žiadajú o dopravné prepojenie medzi nejedlého ul. a parkoviskom na 
Saratovskej. 

7. žiadajú o vybudovanie chodníka pri podchode v OC Saratov a zbúranie malého múrika, 
ktorý bráni prístupu do OC Saratov. 

 
Marta Pavlakovičová, Tulipánová 16 

žiada o opravu alebo rekonštrukciu (odbornú) pomníka padlých v 1. svetovej vojne na 
Jadranskej ul. Pomník je vo veľmi zlom stave 

 
Martin Cirbus, Nejedlého 61 

žiada o nadviazanie kontaktu MÚ Dúbravka na pána poslanca NR SR Galisa, ktorý prisľúbil 
pomoc pri rekonštrukcii futbalového ihriska na ZŠ nejedlého v sume 1967 €. Dúbravka je 
majiteľom ihriska na ZŠ Nejedlého ulici. 
 

Marcel Horváth a Mgr. Katarína Horváthová, nejedlého 63 
obdržali odpoveď na žiadosť o rozšírenie okruhu účastníkov nájomnej zmluvy č. 43/2008, 
podľa ktorej je nájomcom parc. č. 4089/10 pán Marek Dinuš, za účelom zriadenia prístupu. 
Stavebnými aktivitami na svojom pozemku, bez stavebného povolenia znemožnil prístup na 
pozemok p. Horvátha a p. Horváthovej. Žiadajú upraviť okruh nájomníkov k prístupovej 
ceste. 

 
( odpovedané listom č. OÚR/6374/2013/Al dňa 02.12.2013 ) 
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11.11.2013 
Poslanci : Štefan Duchoň 

                  Ing. Branislav Gál 
 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

 
18.11.2013 

Poslanci : JUDr. Andrea Duongová 
                  Ing. Štefan Füzy 

 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 
 

 
25.11.2013 

Poslanci : Mgr. Soňa Gazdíková 
                  Andrej Guzy 

 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 
 

2.12.2013 
Poslanci : Ľubomír Havránek 

                  Ing. Peter Hanulík 
 
Poslaneckého dňa sa nezúčastnili žiadni občania. 

 

Všetky odpovede na listy sú k nahliadnutiu priamo na Miestnom zastupiteľstve alebo na 
Organizačnom oddelení Miestneho úradu. 

Ing. Gabriel Kosnáč  - vedúci Organizačného oddelenia 
 
 


